
值班 VS 趙曉秋醫師 2025 Weekly Schedule of NCKUH Dermatology Department R4 曾怡倫/ VS 楊朝鈞

週 日期 時間 活動 Case of the week

一 09/01 A 12y/o boy with multiple 
pinheaded to pea-sized 
erythematous papules with 
confluence, and some with 
scales, distributed 
symmetrically over the neck, 
bilateral shoulder and axillae 
for years

Answer for last week:
protothecosis

二 09/02
08:00-08:30

※期刊討論會 R4 賴奕慈/VS許釗凱 (3F門診討論室)【全科人員】

Prademagene zamikeracel for recessive dystrophic epidermolysis bullosa wounds (VIITAL): a two-
centre, randomised, open-label, intrapatient-controlled phase 3 trial (Lancet. 2025 Jul 
12;406(10499):163-173..) 

08:30-09:00 ※出院病例討論會 R1 蘇宇昂 (3F門診討論室)【全科人員】

三 09/03

08:00-09:00 ※住診教學 VS趙曉秋 (3F門診討論室)【Clerks, PGYs, Rs】

13:00-15:00

※臨床病理討論會 (括弧內為討論重點) R2 李孟羚 / VS 李玉雲 (3F門診討論室)【全科人員】

1. Skin, dorsal foot, left, excision:Compatible with non-lipidized xanthogranuloma (The 
clinicopathology review of non-lipidized xanthogranuloma) 

/R4 賴奕慈

2. Skin, left foot, biopsy:Hyperkeratosis with acanthosis. (Clinicopathologic Review of 
the Differentiation Between Aquagenic Syringeal Acrokeratoderma and Punctate 
Keratoderma)

/VS 廖怡貞

3. Skin, leg below knee, left, biopsy:Suppurative granulomatous inflammation. (The 
clinicopathology review of NTM infection) 

/VS 王德華

4. Nail (bed), the fifth finger, right; reconstruction: Onychopapilloma with atypia (The 
clinicopathology review of Onychopapilloma)

/VS杜威廷

5. Skin, ankle, left, shave biopsy:Acroangiodermatitis. (The clinicopathology review of 
Acroangiodermatitis of Mali)

/VS杜威廷

6. Skin, calf, left; biopsy with direct immunofluorescence: Panniculitis with vasculitis, 
compatible with erythema induratum (The clinicopathology review of erythema 
induratum)  

/F 葉芮彣

四 09/04

08:00-08:30

※臨床病例討論會 R1 張皓雲 (3F門診討論室)【全科人員】

1. Hiker’s Phytophotodermatitis: Phototoxic Skin Reaction after Bergamot Juice Exposure /VS 杜威廷

2. A case of Pembrolizumab-induced eruptive and inflamed benign keratoses /VS 楊朝鈞

08:30-09:00

※皮膚外科期刊討論會 R4 曾怡倫 / VS 劉威廷 (3F門診討論室)【全科人員】

Prognosis of a deep excision margin within or beyond subcutaneous fat for invasive acral melanoma of 
the sole: A multi-institutional retrospective study (Surgery. 2025 Jul 22:186:109573.) 

五 09/05
08:00-08:30 小科會 (3F門診討論室)【Rs】

08:30-09:00 ※住院醫師讀書會: Fitzpatrick 9e Ch. 191 R3 張藝瀚 (3F門診討論室)【Rs】

六 09/06
※值班主治醫師查房

日 09/07


